
1

Coevering Geldrop  

Wijkblad
In dit nummer

 4 Nieuw en toch niet
 5 Den Barbier wordt den 

Barbier twins 
 7 De Dreef en haar mensen 
 9 Nieuwe kapsalon “Ienz 

Hair Dezign”
10 Agenda openingsweekend 

van de nieuwe dreef
11 Revitalisering: alle seinen 

staan op groen
12 20-jarig jubileum 

bewonersvereniging ‘t 
Goor/Coevering west 

14 Foto’s op canvas
16 Mabon
17 Kledinginzameling 

mensen in nood
19 Geschiedenis van de 

wihjkgebouwen
20 Bouwjournaal

Activiteitenin De Dreef

Expositie schildersclub en keramiekclub
Zaterdag 14 oktober 11-17 uur
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Jeugdbingo
We gaan weer beginnen !!!

Wanneer? 4 oktober
Waar? Wijkcentrum De Dreef
Voor wie? Groep 5 tm 8
Hoe laat? 19.00-20.30 uur 
Hoe duur?  € 2,-
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Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Willem de Vries: Toen ik enkele jaren 
geleden plotseling voor het feit kwam 
te staan dat ik met vervroegd pensioen 
zou gaan, kon ik niet bevroeden welke 
wending de invulling van mijn vrije tijd 
zou nemen.  Nadat een heleboel klusjes, 
die al jaren op de wensenlijst stonden 
dan eindelijk ook eens echt waren 
gedaan, kreeg ik een telefoontje van 
Harrie Lefferts of ik eens wilde komen 
praten. Nou zo lang het bij praten bleef, 
mocht van mij heel veel. 

Maar al vrij snel bleek, dat de functie 
van voorzitter van de Dreef op korte 
termijn vacant kwam, en  of ik daarvoor 
belangstelling had. Een van mijn eerste 
grote klussen zou dan moeten zijn 
het weer vlottrekken van vastgelopen 
onderhandelingen met de gemeente 
over een nieuw gebouw voor de Dreef. 

Ik kende de Dreef vrijwel niet, omdat ik 
uit de Akert afkomstig was. Toch heb ik 
toen ja gezegd, ondanks dat ik het een 
hele uitdaging vond. Al vrij snel raakte 
ik ingeburgerd en kreeg ik een beetje 
inzicht in de ingewikkelde organisatie 
met al die vrijwilligers. De begintijd was 
fascinerend om mee te maken. 

Maar binnen twee maanden nam ik 
toch maar eens contact op met de 
toenmalige wethouder Jan van Bussel, 
en niet te vergeten de ambtenaar Dorus 
van den Boom.
In het eerste gesprek hebben we vrijwel 
meteen afgesproken dat we het in 
eerste plaats niet zouden hebben over 
datgene dat ons zou scheiden, maar 
juist wel over alles wat ons bond. 

>> vervolg op pagina 3

Bouwjournaal Dreef
We hebben er lang op moeten wachten, maar het is de moeite van het 
wachten meer dan waard geweest. In het weekend van 23-24 september 
gaan de deuren open met een spetterend openingsweekend. U bent daarbij 
van harte welkom. De agenda kunt u vinden in het midden van dit wijkblad. 
Een dik wijkblad deze keer, met volop informatie over de Dreef en ons 
winkelcentrum. Niet alleen willen we u dit wijkblad aanbevelen, maar ook 
onze website www.wijkbladcoevering.nl. Daarop staan veel nieuwe foto’s 
over de nieuwe Dreef, de oude Dreven, de verhuizing, en nog veel meer.
De redactie van het Wijkblad Coevering Geldrop wil het bestuur en alle 
vrijwilligers van de Dreef vele goede jaren in het nieuwe gebouw toewensen. 
En zoals het hoort geven we nu het woord aan voorzitter Willem de Vries.
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>> Vervolg van pagina 1

Wel moet ik hier vermelden dat een 
beetje voorsprong had op mijn voor-
gangers, omdat ik gemeenteraadslid 
was geweest, en dus wethouders, ge-
meenteraadsleden, en niet te vergeten 
ambtenaren van nabij kende, evenals 
de procedures die moesten worden 
doorlopen. 

Al vrij snel werd het duidelijk dat men 
had gekozen voor een uitbreiding en 
vernieuwing van het winkelcentrum, 
en dat daarbij de Dreef in de weg 
stond, met andere woorden er moest 
een andere/nieuwe Dreef komen. Toen 
we dit als een vaststaand feit hadden 
erkend, konden we verder gaan kijken 
naar wat de mogelijkheden dan zouden 
kunnen zijn, en die waren eigenlijk heel 
simpel, nieuwbouw of in een bestaand 
gebouw trekken. 

Nieuwbouw leek daarbij zeer aantrek-
kelijk, want dan konden we al onze 
wensen in dat gebouw verwezenlijken. 
Alleen waar kun je zo’n nieuwbouw in 
een volgebouwde wijk als de Coevering 
kwijt. Zeker als we de wens wilden 
handhaven, dat er een link tussen de 
Dreef en het winkelcentrum Coevering 
zou moeten blijven bestaan.

In dat geval zou de plaats van de, inmid-
dels leegstaande, Petrus en Paulus kerk 
daarvoor in aanmerking komen. Alle 
andere mogelijkheden lagen midden 
in de wijk en waren slecht bereikbaar. 
Bij de medewerkers/vrijwilligers van 
de Dreef  lag die kerk niet erg lekker. 
Mij bleek al gauw dat het de zoveelste 
kerk was waar we “ïngedouwd” zouden 
worden, en we wilden nu wel eens iets 
voor onszelf.

Aan de andere kant stond daar natuur-
lijk wel een fraai gebouw met een heel 

eigen uitstraling, waar met de nodige 
aanpassingen wel wat van te maken 
viel. Na veel discussie werd toch beslo-
ten tot het aanpassen van het bestaande 
gebouw, mede ook omdat de architect 
een prachtige uitbouw had getekend, 
met een uitgang naar het huidige eve-
nementen-terrein, zo ongeveer waar nu 
het medisch centrum is gelegen.
Toen dus eenmaal werd besloten tot 
verbouwing van de kerk tot Dreef, kon 
de gemeente de onderhandelingen met 
het bisdom over aankoop van de kerk 
beginnen. 

Tijdens die onderhandelingen, die ove-
rigens bijzonder lang duurden, moesten 
wij uit de krant vernemen, dat de artsen 
hun pand van de gemeente hadden ge-
kocht en het zouden gaan verbouwen. 
Dit bracht toch enige verkoeling in de 
onderhandelingen met de wethouder 
(Jan van Bussel was inmiddels vervan-
gen door Wil Maasakkers). Niettemin 
zijn wij toch doorgegaan met het ver-
anderen van de kerk. Uiteindelijk werd 
de kerk door de gemeente aangekocht 
en kon de architect zijn defi nitieve teke-
ningen maken. Ik durf wel te stellen, dat 
wij daarin een behoorlijk stukje inbreng 
hebben gehad.

De gemeenteraad heeft uiteindelijk be-
sloten om het gebouw te kopen en te 
verbouwen voor een toaalbedrag van 
ca  1.000.000,-
Nadat de koop was gesloten, is door 
de gemeente een buitenstaander aan-
getrokken om de bouw te begeleiden. 
De eerste kennismaking met de heer 
Henk Aben, samen met ambtenaar Dhr 
van Gils (later opgevolgd door Toon 
Vermeulen), was prettig, en dat is zo de 
gehele bouwtijd gebleven.

Al gauw werd geconstateerd dat er op 
het gebied van geluidsmetingen ken-
nelijk met weinig verstand van zaken 

was gekeken en gemeten. Er moest 
een nieuw plan opgesteld worden, op 
basis van de nieuwe meetgegevens. 
Dit betekende dat de totale bouw-
som  opgeschroefd werd tot bijna  
anderhalf miljoen Euro. Het laat zich 
raden dat gemeenteraad daar nu niet 
meteen stond te juichen. Mede door 
toedoen van de (nu alweer de derde) 
wethouder, Bas  van den Tillaar, is de 
gemeenteraad uiteindelijk (met de rug 
tegen de muur) akkoord gegaan met 
het voorstel, waarna de aanbesteding 
kon beginnen. Uiteindelijk is Bouwmij. 
Verberne uit Helmond met de eer gaan 
strijken en kon met de bouw worden 
begonnen.  Helaas kon de oorspronke-
lijke oplevertijd van 13 juli niet gehaald 
worden en werd die verschoven naar 1 
september. Jammer want wij hadden 
onze vakantie al besproken voor de 24e 
september, zodat we maar een gedeelte 
van de feestelijkheden rond de offi ciële 
opening kunnen meemaken.

Terugziend op de afgelopen tijd, kan ik 
zeggen, dat het best wel vermoeiend is 
geweest, zeker in de laatste maanden, 
maar het resultaat is er dan ook naar.
We hebben nu een schitterend wijkcen-
trum, met uitgekiende ruimtes en vele 
mogelijkheden, waar het voor iedereen 
prettig vertoeven zal zijn. Zeker de pro-
blemen met de klimaat beheersing zul-
len met de nieuwbouw tot het verleden 
behoren, en verder heeft het gebouw 
een geweldige uitstraling.

Ik dank iedereen die op een positieve 
wijze heeft meegedacht en geholpen 
bij de totstandkoming, en ik spreek de 
hoop uit dat dit gebouw een trekpleister 
gaat worden voor nieuwe vrijwilligers, 
voor nieuwe initiatieven die kunnen 
bijdragen tot een betere leefbaarheid in 
onze wijk de Coevering

Willem de Vries
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag van 08.00 tot 18.00 uur



4

De DGG stelt uw mening op prijs!  
Meldt u daarom aan voor het burgerpanel  

via dgg@lokalepartij.nl  
of het secretariaat van de DGG 

J. Evertsenstraat 29  5666 GL Geldrop

www.dgg.lokalepartij.nl

DEMOCRATISCHE GROEPERING GELDROP

De lokale partij voor concrete actie  

Nieuw en toch niet
Winkelcentrum Coevering is een nieuwe 
schoonheidssalon rijker, of eigenlijk ook 
niet. Nadine Beringer werkt al ruim 3 
jaar in de schoonheidssalon die deel 
uit maakte van de Service Apotheek 
en de DA. Dit jaar is ze voor zich zelf 
begonnen. Na een grote opknapbeurt 
heeft Nadine op 1 september 2006 haar 
deur officieel geopend. Met een receptie 
in het Winkelcentrum. Ze heeft nu haar 
eigen zaak, met haar eigen inrichting en 
met haar eigen uitstraling. Een zaak die er 
zeker mag zijn. 

Rondleiding
Aan het begin van de receptie neemt 
Nadine ons mee naar haar “nieuwe” zaak. 
Aan de binnenkant heeft alles een facelift 
ondergaan. Maar ook aan de buitenkant 
is de schoonheidssalon veel eenvoudiger 
te vinden. Waar je vroeger moest zoeken 
is er nu een duidelijk herkenbare ingang. 
Haar zaak ziet er professioneel, maar toch 
gezellig uit. De ruim 300 vaste klanten 
wisten haar intussen te vinden. Maar met 
de nieuwe inrichting en ingang hoopt 
Nadine nog veel meer klanten te trekken. 

Wat doet Schoonheidssalon 
Coevering?

U kunt bij Nadine terecht voor het 
normale gezichtsverzorging programma’s. 
Maar ook voor verschillende slimline 
programma’s, zoals spierversteviging, 
cellulite, lymphdrainage, borstversteviging 
en lifting, vetafbouw bij probleemzones 
en een totaal afslankprogramma.

Receptie
De nieuwe start van de schoonheidssalon 
werd gevierd met een receptie. Rob Gel-
sing stelde zijn winkel hiervoor beschik-
baar. Verschillende mede-winkeliers uit 
het winkelcentrum kwamen even langs. 
Nadine is geen onbekende in het winkel

 
 
 
 
 
 
 
       

centrum. Ze heeft er goede contacten en 
noemt vooral de goede sfeer tussen de 
winkeliers. 

Informatie
Voor meer informatie, of een afspraak, 
kunt u terecht bij Nadine Beringer, 06-
10526487. Of loopt u even langs bij 
Schoonheidssalon Coevering, aan de 
noordkant van het winkelcentrum, langs 
de buiteningang van de apotheek. 
De openingstijden zijn maandag en 
woensdag van 9.00 tot 18.00 uur, vrijdag 
van 9.00 tot 20.00 uur en zaterdag van 
9.00 tot 17.00 uur.
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Binnenkort wordt aan de naam van kapsalon Den Barbier het woord “Twins” toegevoegd; er heeft een verandering 
plaatsgevonden. Niet met betrekking tot de inrichting van de kapsalon of toewijding en klantvriendelijkheid van het 
personeel, maar om een andere reden. De kapsalon heeft namelijk een nieuwe opstart gemaakt en wordt sinds kort 
geleid door het gezin Sanders zelf. Voortaan staat moeder Ans samen met haar tweeling (vandaar de naam Twins) 
dochter Tamara en zoon Ruwan ten allen tijde voor u klaar om u van dienst te zijn. Tamara en Ruwan zetten het werk 
voort wat hun voorouders al jaren geleden hebben opgebouwd. 

Hun overgrootvader begon ooit een 
dames- en herenkapsalon, waarin hij 
ook drogisterij-artikelen verkocht. Op 
een bepaald moment vond hij het tijd 
worden zijn bedrijf op te splitsen en door 
te geven aan zijn kinderen. Opa Walter 
werd de herenkapsalon toebedeeld. 
Vader Frans op zijn beurt nam de zaak 
over en vestigde zich hiermee in Eersel, 
het werd toen weer een dames- en 
herenkapsalon. Ongeveer een jaar later 
opende hij samen met vrouw Ans een 
tweede vestiging in Winkelcentrum 
Coevering.
Hij werkt nu zelf samen met hun oudste 

dochter Yoice in hun kapsalon in Eersel. 
Ans en haar twins, Tamara en Ruwan 
werken momenteel in Den Barbier 
in de Coevering; iedereen is hier van 
harte welkom. Vol overgave, inzet en 
enthousiasme laten zij zien wat zij in 
hun mars hebben en dat is niet gering, 
zeker voor wat de trendgevoelige jeugd 
in onze wijk betreft. Zij zullen iedereen 
naar tevredenheid helpen met hun 
professionalisme, toewijding, creativiteit 
en kennis van moderne, eigentijdse 
kapsels.
En heeft u last van haaruitval, 
problemen met roos, een gevoelige 
hoofdhuid: Den Barbier kan u met 
hun professionele adviezen van deze 
problemen afhelpen.

Hun motto luidt: “rust, welzijn, stijl, 
modieus…dit alles vindt en krijgt u bij 
ons”. Zij informeren klanten over hun 
produkten, bovendien begeleiden, 
ondersteunen en adviseren zij hen 
zoveel mogelijk. Zij werken voornamelijk 
met Kerastase. Dit bedrijf heeft 
ambassadeurs door heel Nederland 
die regelmatig op de hoogte worden 
gehouden. Viermaal per jaar gaan de 
werknemers/ambassadeurs van Den 
Barbier naar Kerastase hiervoor om up-
to-date te blijven.
Tamara en Ruwan (22 jaar oud) zijn 
gediplomeerd kappers en hoewel zij

gespecialiseerd 
is in 
dameskapsels 
en hij in 
herenkapsels, 
hebben zij 
beiden de 
kennis in huis 
om mensen 
van het andere 
geslacht naar 
tevredenheid te 
helpen. Graag 
zouden zij veel 
meer jeugdigen 
in hun kapsalon 
zien. Omdat zij 
zelf jong zijn 
weten zij beiden 
precies wat 
de jeugd wil 
met hun haar 

en worden de twins maandelijks door 
opfriscursussen op de hoogte gehouden 
van de allerlaatste modetrends, snufjes 
en technieken. Bij deze: jeugd van 
de Coevering, kom eens een kijkje 
nemen en laat je overtuigen! 
Beiden bezitten genoeg creativiteit om 
iets moois met jullie haar te doen zodat 
jullie er helemaal cool en up-to-date uit 
zullen zien. Zij dagen jullie uit! Loop 
’s vrijblijvend binnen of bel ze. Adres 
en telefoonnummer staan hieronder 
vermeld.
Tenslotte wenst de familie Sanders 
mevrouw Brouwer na 22 jaar prettige 
samenwerking veel succes toe met haar 
nieuwe bedrijf, Inez Hair Dezign.

Den Barbier
Winkelcentrum Coevering 35
5665 GA Geldrop
Telefoon:040-2851731

Den Barbier wordt Den Barbier Twins

Kledinginzameling 
Mensen in Nood
De landelijke najaarsacties van de 
Kledingactie Mensen in Nood gaan 
weer beginnen. Ook in Geldrop 
vindt een inzameling plaats. U kunt 
uw goede, nog draagbare kleding, 
schoeisel, huishoudtextiel en dekens in 
gesloten plastic zakken afgeven bij het 
onderstaande adres:

Zaterdag 7 oktober 10.00-12.00 u. bij 
de Nieuwe Dreef (voormalige Petrus en 
Pauluskerk).

De Kledingactie Mensen in Nood zamelt 
al bijna 40 jaar kleding in en is hiermee 
de oudste charitatieve kledinginzamelaar 
van Nederland. Bij de kledinginzameling 
wordt zij ondersteund door honderden 
vrijwilligers. De ingezamelde kleding 
wordt verkocht aan sorteerbedrijven. 
Met het geld dat de verkoop oplevert 
worden de noodhulpprojecten van 
Mensen in Nood gefinancierd.

De komende periode gaat de 
opbrengst naar een voedselzekerheids
programma in Oost-Congo. Onze lokale 
partnerorganisatie biedt de mensen, 
die door oorlog een nieuw bestaan 
moeten opbouwen, voorzieningen om 
zelf voedsel te genereren. Dit kan door 
banen te scheppen zodat ze voedsel 
kunnen kopen of door ze middelen 
te geven zelf voedsel te verbouwen. 
Doel is o.a. het percentage ondervoede 
kinderen van 15% naar 5% terug te 
brengen. Help de mensen in Congo 
met uw overtollige kleding! Heeft u 
geen kleding, maar wilt u toch helpen? 
Maak dan een gift over op giro 7527 
‘s-Hertogenbosch o.v.v. Congo. Voor 
meer informatie kunt u kijken op 
www.kledingactie.nl of bellen naar 
073-687 1060.
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Moppentrommel zomer 2006

Waarom ligt een bakker heel vaak in het 
ziekenhuis?

Een man gaat op de kermis naar een 
waarzegster. De vrouw kijkt in haar 
kristallen bol en zegt: O, dat is niet 
zo mooi. Ik zie dat er iemand heel erg 
kwaad op u gaat worden.
Zegt de man: Dat zou goed kunnen. 
De waarzegster kijkt nog eens en laat 
weten : Ja, en het is een vrouw. De man 
: Dat kan kloppen. U bent het zelf! Ik 
heb namelijk geen geld bij me.

Er verschijnt een Indiaan voor de 
rechter. Hij wil echtscheiden. Voor de 
volgende reden:
Ik zaai sojabonen, ik krijg sojabonen. Ik 
zaai tabak, ik krijg tabak. Ik zaai Indiaan 
en ik krijg bleekgezicht.

Dennis’

Moppentrommel

jeugd rubriek
Merijn van Wanroij, 
16 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

De mannen van de radio
Misschien ken je het al, of heb je er 
ooit van gehoord. De korte radio-
fragmentjes van mannen van de 
radio. Toen ik ze voor de eerste keer 
hoorde lag ik helemaal in een deuk. 
Natuurlijk zijn het slechts fragmen-
ten die alleen zijn uitgebracht op cd, 
en niet in het theater te zien waren. 
Toch vind ik ze ontzettend grappig. 
Misschien komt dat omdat Hans Teeu-
wen ook vaak een van de stemmen 
inspreekt. Zo heb je bijvoorbeeld een 
telefoongesprek tussen twee mensen. 
Een interview met een ballonnen-
vouwer; een arm persoon met erg 
veel dieren in huis of een waarzegger 
die zich niet serieus genomen voelt.
 De afwisseling is altijd groot, zo zit er 
altijd wel iets bij dat je leuk en minder 
leuk vindt. Wij hebben zelf twee verza-
mel-cd’s van deze fragmenten en ik heb 
ze al erg vaak beluisterd. Dus als je een 
keer iets grappig wilt horen in de auto, 
is dit de beste oplossing!

Ahoy Piraten!
Eindelijk was het zo ver. Na maanden-
lange voorbereidingen konden we het 
startsein geven voor ons jaarlijkse zo-
merfeest.

Dit jaar was het thema……, je raadt het 
al: “Piratenfeest”. En een feest was het 
zeker. Iedereen was ook in stijl verkleed. 
Alleen het weer zat ons een beetje te-
gen. Alle dagen zon maar net op die dag 
dreigde het te gaan regenen. Maar we 
hebben het droog gehouden en konden 
de hele middag buiten vertoeven.

De kinderen (en ouders) hebben zich 
prima vermaakt. Er was een piraten-
luchtkussen, je kon koekhappen, piraat 
scheren, piratenhoeden en ooglappen 
maken, een piratenspel spelen, kanons-
kogel gooien op een piratenschip en als 
klap op de vuurpijl konden de kinderen 
in de zandbak schatgraven. Er lagen 
wel honderd schatten in de zandbak 
begraven. Ieder kind mocht een schat 
opgraven. De kinderen van de BSO 
waren hierin heel kieskeurig. Als ze de 
vorm van de schat zagen en het leek 
hen niets dan werd de schat weer be-
graven en werd er op zoek gegaan naar 
een nieuwe schat. Net zolang totdat ze 

“Eindejaarsfeest” en 
Open Dag “Stap In” erg 
gezellig.
Al in de vroege ochtend van onze 
laatste schooldag waren we met 
vele vrijwilligers onze speelzaal aan 
het voorbereiden op een hopelijk 
gezellige dag met veel peuterpret. Het 
mooie weer hadden we al, de eerste 
zweetdruppeltjes werden al bij de 
diverse vrijwilligers zichtbaar… 

Het was zover… om 09.00 uur kwamen 
de eerste peuters met ouders binnen. 
De sfeer zat er met de gezellige muziek 
al meteen goed in, de peuters kregen 
hun kaart en begonnen onmiddellijk 
met het verzamelen van de daarbij 
behorende stickertjes, maar daar 
moesten zij wel iets voor doen….

Dus er werden bellen geblazen, koekjes 
versierd, limonade gedronken, spelletjes 
gedaan en geschminkt, totdat het tijd 
was om met de volle kaart richting de 
grabbelton te lopen, daarna was het 
dan toch echt vakantie!

Het was een hele gezellige dag die 
dankzij de hulp van diverse vrijwilligers  
bijzonder goed was verlopen. 

Met vriendelijke groeten,
Team “Stap In”.

een schat dachten te hebben die ze leuk 
leek. Op het eind bleken er nog een 
aantal schatten niet opgegraven, dat 
was boffen voor diegenen die er nog 
waren. Mochten ze nog een keer gra-
ven! Misschien komen we over een tijdje 
nog wel schatten tegen in de zandbak. 
Dat blijft een verassing.

Tussen al het spelen door waren er kro-
kodillen met hartige prikkers, cake, cap-
tain koek, visjes en lekker wat te drinken 
om even bij te komen. Na afloop kregen 
de kinderen een echte piraten-diploma 
en een piraten-strandbal voor hun inzet 
als piraat die middag. Een zeer geslaag-
de middag die voor herhaling vatbaar is. 
De plannen voor volgend jaar zijn er al.

Groetjes,
Het team van Korein kinderplein 
Amundsenstraat in Geldrop

Hij wordt gebeten door het tijgerbrood.
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Marlies Donkers is actief in de Dreef 
sinds 2001. In het bestuur, in de jeugd, 
achter de bar en vooral met carnaval. 
Ze is een echte duizendpoot binnen de 
Dreef.
Ze is bij de Dreef begonnen als 
therapie om weer terug te kunnen 
keren op de arbeidsmarkt. Daarna 
was het de gezelligheid in de Dreef 
die er voor zorgde dat ze daar nu vele 
uren doorbrengt. “De Dreef is een 
thuishonk, je komt er voor de sociale 
contacten. Natuurlijk zijn er ook wel 
eens problemen en onenigheid, maar 
dat komt in de beste huwelijken voor.”
“De nieuwe Dreef is mooi. Ook wat 
betreft de indeling. Straks hebben we 
gemakkelijker contact met de mensen”, 
is haar mening. “Evenementen zijn 
straks eenvoudiger te organiseren. De 
oude Dreef was op, het gebouw was 
helemaal versleten.” Toch kijkt Marlies 
de laatste tijd met een nostalgische blik 
naar de oude Dreef. Afgelopen februari 
heeft ze weken staan schilderen om de 
wanden van de Dreef op te vrolijken 
voor het carnaval. “Dan krijg je toch een 
binding met het gebouw. Ik zal straks 
best een traantje laten als de oude Dreef 
gesloopt wordt.”

Cor van Dee is natuurlijk bekend 
van Foto Cor. Op de website van het 
Wijkblad staan intussen duizenden foto’s 
van hem. Cor is in 2003 bij het wijkblad 
begonnen. In die tijd werden er maar 
een paar foto’s per maand gemaakt. 
Intussen is dat aantal flink gegroeid. 
Alles wat er in de Coevering gebeurd 
wordt vastgelegd en gepubliceerd op de 
website www.wijkbladcoevering.nl.
Cor is niet alleen fotograaf. Hij is ook 
actief in de PR van de Dreef en wordt 
op de vrijdagen regelmatig ingezet als 
klusjesman. Voor hem staat de Dreef 
voor gezelligheid. Je kunt je netwerk 
in de wijk via de Dreef uitbreiden. 
Daarnaast komt Cor er graag voor 
de sociale contacten. Even gezellig 
kletsen, even een kopje koffie drinken. 
De nieuwe Dreef is voor hem gewoon 
een ander gebouw. Hij heeft ook niet 
zo’n band met gebouwen. Meer met 
de mensen. Ook Cor heeft weken 

gewerkt aan de muurschilderingen van 
de oude Dreef. “Het is wel zonde van 
die schilderingen”, merkt hij op. “Maar 
gelukkig staan ze op de foto.”

Loes de Vries is een allrounder bij 
de Dreef. Vanaf 2001 is ze druk bezig 
met de jeugd, country dansen (zelf 
opgericht), de bar en het bestuur. Ze is 
overal inzetbaar en een bekend gezicht 
in de Dreef. Ze is binnengehaald door 
Linda Spanjers en tot nu bevalt het haar 
prima in de Dreef. Ze komt er voor de 
sociale contacten en vindt het leuk om 
er voor te zorgen dat de bezoekers een 
gezellige middag of avond hebben. 
Volgens Loes loopt het bezoek van de 
Dreef de laatste jaren wat terug. De 
mensen zijn terughoudender geworden. 
“Voor veel mensen is het met de komst 
van de euro duurder geworden. Ook 
wordt het steeds moeilijker om de jeugd 
te trekken. Activiteiten die vroeger veel 
kinderen trokken zijn voor de jeugd van 
vandaag te ouderwets.”
De nieuwe Dreef is volgens haar een 
nieuwe start. “Het gebouw ziet er 
uitdagend uit terwijl het oude gebouw 
echt op is.” In de nieuwe Dreef gaat Loes 
proberen om activiteiten voor de jeugd 
van 12 t/m 16 jaar op te zetten. Voor die 
groep is er weinig te doen in Geldrop. 
Terugdenkend aan het oude gebouw 
noemt ook Loes het laatste carnaval. “Met 
een fijne groep vrijwilligers is dit carnaval 
voorbereid. Zo moet het altijd gaan.”

Jan van Bussel is er vanaf het eerste 
moment bij. De wijkvereniging had net 
een oude keet van Philips gekocht en 
zat daar aardig mee in de maag. Er was 
niemand die de keet kon plaatsen, en de 
bouwvergunning was nog niet geregeld. 
Met al die problemen kwamen ze bij Jan 
terecht. Die regelde op zijn bekende 
manier in korte tijd de bouwvergunning 
en vervolgens de bouw van Dreef 1. 
Ondanks alle toegezegde hulp stond Jan 
er in het begin alleen voor. Later kwamen 
er meer vrijwilligers helpen. Jan is actief 
geweest bij de bouw van alle houten 
Dreven, en niet te vergeten, verschillende 
carnavalswagens. “Ik heb er vele uren 
versleten”.

Nadat Jan bij de Dreef was 
binnengehaald voor de bouw van 
Dreef 1 heeft hij daar meegeholpen 
om de eerste activiteiten op te starten. 
“Tafeltennis, rikken, biljarten. Ik startte 
het op. En als het liep, vroeg is de meest 
enthousiaste deelnemer om het over te 
nemen. Dan ging ik weer verder met de 
volgende activiteit.”
Tussen 1974 en 1978 is Jan voorzitter 
geweest van de Dreef. Daarna is 
hij regelmatig geconsulteerd. Want 
Jan kent veel mensen en weet goed 
hoe de dingen in elkaar zitten. En 
daarnaast heeft hij natuurlijk een 
uitgebreid netwerk. “Noem het maar 
troubleshooter”, zegt hij.
Terugkijkend op 35 jaar geschiedenis 
van de Dreef komt Jan bij de oprichting 
van een peuterspeelzaal binnen de 
Dreef. “Dat is start geweest van de 
verschillende peuterspeelzalen binnen 
Geldrop.” Op dit moment is Jan alleen 
nog maar actief bij de Doorzetters. Al 
ruim 20 jaar, en daardoor nog steeds 
een bekend gezicht in de Dreef.
De nieuwe Dreef is een mooi gebouw 
volgens Jan. “De burgers zouden er 
straks meer gebruik van moeten maken. 
Meer activiteiten. Nieuwe activiteiten. 
Zeker voor de jeugd. Er is nog steeds 
weinig te doen voor deze groep in 
Geldrop. De gemeente zou wat dat 
betreft meer initiatief kunnen tonen. Je 
kunt het opzetten van activiteiten voor 
deze moeilijke groep moeilijk helemaal 
overlaten aan vrijwilligers. Dat moet 
goed begeleid worden. En dat gebeurd 
op dit moment helaas niet.”

Bas van de Tillaar is wethouder 
financiën, welzijn en zorg. Hij is geen 
regelmatige bezoeker van de Dreef. Maar 
vanwege zijn functie nauw betrokken 
geweest bij het tot stand komen van 
Dreef V. Via e-mail gaf hij het volgende 
antwoord op onze vraag wat de nieuwe 
Dreef voor de gemeente betekent:

“De nieuwe Dreef is allereerst een 
aanwinst voor de Coevering. Samen 
met een gerevitaliseerd winkelcentrum, 
een vernieuwd plein en de vernieuwde 
sporthal ziet het hart van de Coevering 
er straks weer prima uit. En daar hoort 
een bruisend wijkcentrum bij! Daarnaast 
staat de nieuwe Dreef voor mij ook voor 
prima samenwerking met het bestuur 
en de vrijwilligers van het wijkcentrum. 
Een mooi gebouw alleen is niet genoeg. 
Het zijn de mensen, de vrijwilligers, die 
er een echt wijkcentrum van maken. 
Onze ‘bouwheren’ Toon Vermeulen 

De Dreef en haar mensen
Het is altijd gevaarlijk om zomaar een aantal vrijwilligers te interviewen. Voelt 
iemand zich misschien gepasseerd? Hoe komt de redactie van het Wijkblad 
bij de onderstaande vrijwilligers terecht? Allemaal vragen die we eenvoudig 
kunnen beantwoorden. Om Willem de Vries konden wij niet heen. De rest is 
min of meer toevallig gekozen. We hebben niemand bewust overgeslagen 
maar we hadden wel een limiet. Het moet wel in een wijkblad van 20 pagina’s 
passen. En dat is ook deze keer weer gelukt. Leest u de reacties van de door 
ons geïnterviewde vrijwilligers maar eens.
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en Henk Aben hebben een prima 
samenwerking met de mensen van 
‘De Dreef’ opgebouwd. Dat zorgt voor 
een goed fundament voor het nieuwe 
gebouw.

Tenslotte is De Dreef voor mij een heel 
spannend project. Er zijn forse politieke 
discussies aan vooraf gegaan. De 
budgetten waren van het begin af aan 
krap. Maar ik heb er alle vertrouwen 
in dat we hier voor Geldrop een heel 
goede investering aan het doen zijn. 
Geen investering in stenen, maar in 
de wijk!”

Zar Blok behoort bijna tot het 
meubilair van De Dreef want hij is 
er al sinds 1978 actief. Zar heeft in 
de tussentijd al zes verhuizingen 
meegemaakt. 

Hij is begonnen in het jeugdbestuur. 
Ook zit hij sinds jaar en dag in de 
redactie van de wijkkrant, later het 
wijkblad geheten, waarvoor hij 
stukjes schrijft. Zar heeft bardiensten 
gedraaid en zelfs talrijke malen de rol 
van Sinterklaas gespeeld. Hij was sinds 
1987 de beheerder van De Dreef en 
houdt zich nu met de administratie 
bezig. Omdat zijn vrouw werkte en 
zijn zoon naar school ging is Zar in De 
Dreef begonnen. Hij wilde niet alleen 
thuis zitten. Voor Zar betekent werken 
in De Dreef het opzoeken van mensen 
en het onderhouden van contacten. 
Hij vormt van oudsher de vraagbaak 
voor iedereen in het wijkcentrum. Zar 
vindt dat de gemeente het wijkgebouw 
onvoldoende heeft onderhouden. 
Hij betreurt dan ook dat er weer een 
verhuizing plaatsvindt. Over de indeling 
van de nieuwe Dreef is hij kritisch. 
Vooral over zijn eigen werkruimte in 
het nieuwe gebouw en de plaats waar 
alle lichtknoppen zich in het gebouw 
bevinden. De architect heeft zijn oor 
niet te luisteren gelegd bij de mensen 
die in De Dreef werken….

Willem de Vries is natuurlijk bekend 
als voorzitter. De Dreef is voor hem 
een grote uitdaging. Zeker de laatste 
maanden. Er moest veel geregeld 
worden voor de bouw, voor de 
vergunningen, voor de verhuizing, 
enzovoort. Willem was, en is, de hele 
dag bezig met de bouw. Het is bijna 
een dagtaak. Voordat Willem voorzitter 
werd had hij geen band met de Dreef. 
Hij kwam er wel eens. Maar opeens 
had de Dreef een nieuwe voorzitter 
nodig. Willem was net gestopt met 
werken en was bekend in de wijk. Hij 

werd gevraagd en heeft gewoon ja 
gezegd. Willem wist in het begin niet 
wat hem te wachten stond. Maar mede 
dankzij zijn inzet is het nieuwe gebouw 
er gekomen. En met dat nieuwe 
gebouw ook de band met de Dreef. 
De nieuwe Dreef is het eindpunt van 
de oude Dreef. “Het is een ‘verrekkes’ 
mooi gebouw. Heel gezellig en zeer 
geschikt om leuke dingen te doen. 
De activiteiten moeten de mensen zelf 
opzetten. Maar het bestuur van de 
Dreef zal faciliteren waar dat kan. Na 
de nodige scepsis onder de vrijwilligers 
zijn de mensen nu razend enthousiast”, 
aldus Willem. En hij krijgt direct 
pretogen als hij uitlegt hoe mooi het 
geworden is.

Bert en Rina Sleutjes zijn al sinds 
de eerste Dreef, welke gehuisvest was 
in de Mackenziestraat, betrokken bij 
het wijkcentrum.  In die tijd werden 
zij lid van de vereniging. Het tweede 
Dreefgebouw op het veld aan de Abel 
Tasmanstraat werd gebouwd door Jan 
van Bussel samen met Bert Sleutjes en 
Bert Gruijters. Hier hebben Bert en Rina 
hun mooiste Dreef-tijd beleefd. In dat 
gebouw werden zij vrijwilligers. Bert 
regelde alle barwerkzaamheden en 
Rina deed de financiën van de bar. Leuk 
om te vermelden: Vaak gingen Bert S. 
en Bert G. na het werk even vlug thuis 
‘goeiedag’ zeggen, waarna ze snel 
naar het wijkgebouw vertrokken. Hier 
bleef het tweetal nogal eens hangen. 
De vrouw van Bert Gruijters was het 
hier niet mee eens. Het gevolg was, 
dat toen hij op een goede dag eindelijk 
naar huis kwam om te eten, dit al lang 
in de vuilnisbak was beland. Rina vond 
dit ook wel een goed idee en volgde 
prompt dit voorbeeld. Het was in ieder 
geval wél de manier om beide heren 
enigszins op tijd thuis te krijgen!

In die periode kwam er heel veel jeugd 
naar de Dreef en ook voor hen hebben 
Bert en Rina veel georganiseerd. 
Bijvoorbeeld elke week een disco 
voor de jeugd van 7 t/m 11 jaar. Maar 
ook elk jaar samen met een groep 
tieners (20 tot 30 in totaal) op kamp. 
Voornamelijk naar Eersel en Meijel. 
Beiden organiseerden dan verschillende 
activiteiten, zoals playbackshows met 
zelfgemaakte instrumenten. Heel triest: 
Dit gebouw is, door brandstichting, tot 
de grond toe afgebrand.

Daarna is de Dreef nog gehuisvest 
geweest in een noodlokaal, op het 
evenementenplein en in De Sloep. 
De op één na laatste locatie was ook 
op het evenementenplein en deze 
is bij iedereen welbekend. Sinds de 
wijkvereniging hier gevestigd is maakt 
Rina ook deel uit van het bestuur. Bert 
regelt sindsdien de discoavonden voor 
de jeugd, en valt regelmatig in achter 
de bar. Daarnaast sluit hij alles elke 
donderdag af en is verantwoordelijk 
voor de alarminstallatie. Bovendien 
draagt hij de zorg voor de verspreiding 
van ons wijkblad.
“Wat de Dreef voor hen betekent? Héél 
veel, het is een stuk van ons leven.” En 
zoals Bert zegt: “het is mijn lust en mijn 
leven”. En dat zegt genoeg over deze 
mensen. Zij hebben er van het begin 
af aan vol overgave aan meegewerkt. 
Niet alleen voor de vereniging zelf, 
maar ook voor de mensen die er 
komen. Ze staan altijd klaar als er iets 
geregeld moet worden en doen dit 
nog altijd met liefde en plezier. Bert 
en Rina zijn heel blij met de nieuwe 
Dreef: “Alles is veel mooier en chiquer 
als voorheen en de ronde vorm van het 
gebouw doet veel gezelliger aan. Het 
is afwachten, maar wij hebben er alle 
vertrouwen in.”
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Donderdagavond 31 augustus is 
kapsalon “Ienz Hair DeZign” (dames/ 
heren /tieners/ kinderen) feestelijk 
geopend; vanaf 18.00 uur was 
iedereen welkom voor een hapje en 
drankje.

Iene, eigenaresse van de kapsalon, 
heeft al ruim 25 jaar ervaring in 
het kappersvak. Zij doet dit werk 
met veel liefde en plezier, en niet 
alleen vanwege het vak zelf. Zeker 
zo belangrijk vindt zij het kontakt 
met haar klanten. Als mensen 
regelmatig bij je komen bouw je 
een (vertrouwens)band met hen 
op, iets wat Iene heel waardevol 
vindt. Mensen babbelen gezellig 
over koetjes en kalfjes of willen hun 
verhaal gewoon even kwijt.

Kort geleden kreeg zij de mogelijkheid 
om een eigen bedrijf te starten. En 
ondanks het feit dat ze heel weinig 
tijd had om alles naar tevredenheid 
te regelen, is het haar gelukt hier iets 
heel moois van te maken. Natuurlijk 
niet in haar eentje, zij heeft van veel 
mensen hulp gekregen om alles op 
tijd klaar te krijgen. Graag wil zij bij 
deze Esther v.d. Boomen belettering, 
loodgieter van Doorn, elektricien van 
Stratum en fotografie Theo van de 
Berg hartelijk danken voor al het werk 
dat zij voor haar verricht hebben.
De kapsalon straalt warmte en 

gezelligheid uit mede door de 
bijzondere inrichting. Deze bestaat 
uit houten, Indonesische meubels, 
geaccentueerd met blauwe en groene 
accessoires. Iene runt de zaak samen 
met kapsters Chantal, Gaby en Emi. 
Haar man, die accountant is, draagt 
zorg voor de financiële administratie.

De merklijn die zij gebruikt is Lisap 
Milano en is van hoogwaardige 
kwaliteit. Deze lijn omvat alle 
denkbare produkten voor het haar, 
zo ook zonneprodukten. Zij heeft 
trainingen gehad in dit merk en is 
er zelf meer dan tevreden over. Om 
bij te blijven in het kappersvak volgt 
zij regelmatig kursussen en bezoekt 
shows op kappersgebied.
Voor de kinderen zijn er speciale 
dingen geregeld: zo kunnen zij 
geknipt worden op een heuse quad, 
als ze dat willen. Tijdens het knippen 
kunnen ze een dvd kijken, zijn er 
Duplo speeltjes en wordt hun haar 
gedroogd met een leuke Snoopy-
föhn. U ziet, zelfs aan de kleintjes is 
gedacht.

Ienz Hair DeZign hanteert all-inclusive 
prijzen; d.w.z. knippen inklusief 
wassen, crèmespoeling, versteviging, 
lak, model föhnen. Idem dito voor 
permanenten.
Voor kinderen en tieners gelden op 
dinsdag, woensdag en donderdag 

speciale prijzen en voor de kinderen 
ligt een kleinigheidje klaar. Voor 
tieners wordt ook op vrijdag na 17.00 
uur een speciale prijs berekend. 
Tenslotte krijgen 65+ers op dinsdag 
en donderdag 10% korting. Ienz Hair 
DeZign geeft ook haarmassages.
Namens het team van het wijkblad 
willen wij Iene feliciteren met haar 
nieuwe zaak en wensen wij haar heel 
veel sukses.

Openingsaktie: de hele maand 
september krijgen volwassenen een 
shampoo of gel (op hun haartype 
afgestemd) gratis.
In de kapsalon wordt hoofdzakelijk 
op afspraak gewerkt, maar op rustige 
momenten helpen zij mensen graag 
die zonder afspraak binnenkomen. 
De openingstijden zijn:
Maandag   
gesloten
Dinsdag t/m donderdag 
08.30-17.30 uur
Vrijdag   
08.30-19.00 uur
Zaterdag   
08.00-16.00 uur

Nieuwe kapsalon “Ienz Hair DeZign”

Loterij voor kinderen 
in Indonesië.

De Stichting O.K.I (Onderwijs voor 
Kinderen in Indonesië) heeft de 
doelstelling om kansarme kinderen in 
Indonesië de mogelijkheid te bieden 
om naar school te gaan.
De Stichting financiert kinderen vanaf de 
kleuterschool tot en met de middelbare 
school, om ze een betere toekomst 
te bieden. Met een schoolopleiding 
hebben zij betere kansen en krijgen zo 
de mogelijkheid om een goede baan te 
vinden.

Om dit alles te blijven financieren 
organiseert Stichting O.K.I. een 
loterij. De loten zullen in de maanden 
september en oktober, voor slechts 
1 euro, aan U te koop worden 
aangeboden. De hele opbrengst zal ten 
bate komen van de Stichting.

De trekking zal op 4  november 2006 
plaats vinden en de uitslag wordt 
in Middenstandsbelangen bekend 
gemaakt. Voor vragen of inlichtingen 
kunt U altijd terecht bij  mevrouw H. 
Beer (tel. 040-2802826.)
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ZATERDAG

Vanaf 14.00 uur is er een beach-party voor de jeugd. Bij slecht weer 
wordt de activiteit voortgezet met een aangepast programma in de 
“oude” Dreef. Aanbevolen wordt in zwemkleding aanwezig te zijn ?¿?  

Dit alles weer onder de muzikale verzorging van Dj.Nikita, met een ver-
rassingsoptreden tussendoor van……….

In de “nieuwe” Dreef is een aangepast muzikaal programma voor de 
mensen die graag willen zien hoe mooi de Dreef is geworden.

Het avondprogramma start om 20.00 uur en dit zal een avondvullend 
programma worden,
                                         
LAAT U VERRASSEN !!!!

ZONDAG

Deze middagactiviteit zal starten 
om 12.00 uur en is al bij velen 
bekend als de Country Rodeo, met 
een extra stukje aandacht naar de kinderen deze keer.

Ook zullen er line-dance demonstraties worden gegeven die middag.

Het openingsweekend zal eindigen om 18.00 uur.
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  Agenda Openingsweekend

een extra stukje aandacht naar de kinderen deze keer.
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Het heeft lang geduurd. Maar alle 
hobbels lijken nu geslecht te zijn. 
Als u dit wijkblad leest is de bouw-
vergunning voor de uitbreiding van 
de super onherroepelijk. Dat wil 
zeggen dat het bezwaar, dat de 
bouw een lange tijd tegengehou-
den heeft, ingetrokken is. Verwacht 
wordt dat begin oktober aan de 
uitbreiding van de nieuwe super 
begonnen kan worden.

In fases
De revitalisering wordt in 2 fases uit-
gevoerd. In de eerste fase wordt de 
uitbreiding van de super uitgevoerd. 
Verwacht wordt dat komend voorjaar 

Super de Boer op de oude plaats van 
Albert Heijn haar deuren kan openen.
Nu de bouwvergunning onherroepe-
lijk is kan projectontwikkelaar Mulders-
hof de grond van de gemeente kopen 
en beginnen aan het project.

In de tweede fase wordt de buitenkant 
van het winkelcentrum aangepakt. 
Daarbij worden ook de ingangen aan-
gepakt en krijgt Cafetaria de Coevering 
een facelift. Dat laatste is nodig omdat 
aan de noordkant van cafetaria de Dreef 
wordt afgebroken. Het interieur van de 
cafetaria moet hierdoor gedraaid wor-
den omdat de deur aan de noordkant 
van het pand komt te zitten.

Afstemming
De plannen voor het opknappen van de 
buitenkant is intussen afgestemd tussen 
het bestuur van de vereniging van 
eigenaren en de projectontwikkelaar. 
Dit plan wordt op 9 oktober besproken 
op de ledenvergadering. Vervolgens 
kan ook deze fase van de revitalisatie 
van start.

Positief gevoel
Na alle oponthoud van de laatste jaren 
zijn alle partijen positief gestemd. Er zit 
schot in de revitalisering. De grootste 
beren zijn van tafel en men verwacht 
dat de overgebleven open punten 
niet voor verdere vertraging gaan 
zorgen. Een goede samenwerking 
en planning tussen gemeente en 
projectontwikkelaar is daarbij van 
het grootste belang. De afstemming 
tussen de bouw van winkelcentrum 
Genoenhuis en de bouw van de 
nieuwe super in de Coevering, als ook 
de inrichting van de openbare ruimte, 
is belangrijk. In het verleden liep deze 
samenwerking enigszins stroef.

Verdere informatie
In het wijkblad van oktober kunt u 
meer lezen over de plannen. Ook zullen 
onze fotografen alle werkzaamheden 
op de voet volgen. Op onze website 
www.wijkbladcoevering.nl kunt u altijd de 
laatste stand van zaken lezen en bekijken. 

Revitalisering: alle seinen staan op groen

Bedankt !!!!
Wijkcentrum de Dreef bedankt Intertoys, 
Heuvelgalerie te Eindhoven voor het 
mede bijdragen middels gesponsord 
materiaal, wat bij heeft gedragen tot 
een succesvolle laatste jeugddisco in de 
“oude” Dreef.

Alle materialen die nodig waren voor 
een oranje-bal is door Intertoys geleverd.
Hiervoor onze dank !!!

Vrijwilligers van het 

Wijkcentrum

����������������������������������������������

����������������������������������
�����������������������������������

�����������������������������������������
���������������������������������

������������������������������������

�

������������������������

����������������������������������������������
�������������������������������������������������������

������������������������
�������������������������������������������������������������������������

��������������������������������������������������������������������������������������������
�����������������������������������������������������������������������������������������������

�������������������������
������������������������������������������������������������������

�
�������������������������������������������������������������������������������������������������
�����������������������������������������������������������������������������������������������
����������������������������������������������������������������������

���������������������������������������������������������������������������
������������������������������������������������

�������������������������������������������������������������



12

Het begin
Het jaar 1986 was een bijzonder jaar. 
Wanneer je de gebeurtenissen achteraf 
bekijkt was het opmerkelijk. 1986 was 
het jaar waarin de kerncentrale van 
Tsjernobyl ontplofte met wereldwijde 
gevolgen. In Amerika verongelukte de 
spaceshuttle Challenger en in Zweden 
werd Olof Palme doodgeschoten.
Maar er waren ook andere feiten. In 
Nederland werd Wim Kok leider van 
de PvdA en Ruud Gullit voetballer van 
het jaar. Wie herinnert zich nog dat in 
1986 Bram van der Vlugt voor de eerste 
keer Sinterklaas was en Frizzle Sizzle 13e 
werd bij het Songfestival.
Houden we het bij Geldrop dan zien 
we dat LOGO met haar activiteiten be-
gint, de Geldroppenaar A.F.Th. van der 
Heyden het boek Sandwich schrijft en 
de Kasteeltuin voor de eerste keer haar 
poorten opent.
Toch was vooral onderstaand bericht 
het gesprek van de dag gepaard met 
veel emoties: 

Ondanks al ons begrip dat we voor de 
situatie hadden, was volgens ons de lo-
catie op het veldje naast Waleweinlaan 
3 niet erg geschikt gezien de aantasting 
van het milieu door autosloop en derge-
lijke. In het centrum van Geldrop - op de 
plaats waar nu Hofdael staat – hebben 
we een dergelijke ontwikkeling gezien 
met jarenlange bodemverontreiniging. 
Daarvoor waren we bevreesd en op 
17 april werd Bewonersvereniging ’t 
Goor / Coevering West opgericht. We 
wilden zo beter kunnen opkomen voor 
de belangen van de bewoners van de 
Waleweinlaan en de Adelaartlaan.
In de wijk waren er eerst nog het VAC 
- Verkeers- en Afbouwcommissie van 
de wijkvereniging Coevering – geweest 
en de Vereniging van Huiseigenaren 
Coevering-West geweest. De laatste 
hield zich ten slotte alleen nog maar 
bezig met de Gemeenschappelijke 
Antenne Inrichting. Door de aanleg 
van de kabel kwam ook daar een eind 

aan. De nieuwe Bewonersvereniging ’t 
Goor / Coevering West kreeg al snel een 
fl ink aantal leden, die uiteraard vooral 
woonde rond het bedreigde weiland bij 
Waleweinlaan 3, dat toen nog van de 
broers Piet en Wim van Meijl was.
Enkele jaren lang vergaderde ’t Goor 
regelmatig, maar rond 1990 nam de 
activiteit af tot in 1994-1995 met het 
toenmalig Wijkoverleg in de Dreef de 
zaak weer opbloeide. Via een enquête 
die ’t Goor toen hield werden tal 
van problemen gesignaleerd, zoals 
wateroverlast, verzakte stoepen, 
verwilderd groen, kapotte verlichting en 
dergelijke. Al snel werd er door de weer 
opgeleefde bewonersvereniging contact 
gezocht met de gemeente. Niet direct 
werden de mankementen opgelost, 
maar een begin leek gemaakt.

De Vlinderheuvel
Eind 1998 begin 1999 ontstond een 
nieuwe groenplan gepresenteerd 
door wethouder Berkers. Land-

schapsarchitecten-buro 
INTEGRALIS met Ing. 
F.Ruyten ontwierp de 
Vlinderheuvel bij de 
fl ats. Ruyten legde uit 
dat het om een integrale 
bep lant ingsmethode 
ging, waarbij elke 
boom en struik de 
eigen omvang in 
groei mag krijgen. De 

ontwerper vertelde terloops nog dat 
hij op het project zou promoveren. 
In een bewogen vergadering stelde 
de voorzitter van ’t Goor dat een luxe 
Vlinderheuvel door de bewoners niet 
op prijs werd gesteld wanneer niet 
eerst de bestrating en de verlichting 
op orde zouden komen. 
Vanaf dat moment werd ’t Goor niet 
alleen bij de besprekingen over het 
nieuwe plan betrokken ook andere 
zaken werden bespreekbaar. En het 
moet gezegd: de groenvoorziening 
in de Waleweinlaan en Adelaartlaan 
mag er zijn. In de beginfase kwamen 
er zelfs veel andere gemeenten naar 
het resultaat kijken. Grenzend aan 
de Kleine Dommel is ons wijkje een 
prettig woongebied wat betreft het 
groen. De wateroverlast voor de 
huizen dichterbij de Dommel blijft 
vooralsnog een probleem en er blijven 
andere wensen.

Maandelijkse vergadering
Sinds Astrid in 1986 als eerste 
voorzitter aantrad is er een reeks 
bestuursleden geweest die allen 
korter of langer ’t Goor richting 
hebben gegeven. Leo was van het 
begin af bestuurslid en is al lang 
voorzitter. We zijn op dit moment 
met vier mensen in het bestuur: 
Anne, Ingrid, Mark en Leo. We 
komen, afgezien van de vakantie, 
maandelijks een avond bij elkaar 
en bespreken dan wat we zoal 
in de straten Waleweinlaan en 
Adelaartlaan tegenkomen, of 
horen van derden. Wanneer 
het over veiligheid gaat dan 
neemt Mark – die Buurtpreventie 
coördineert - contact op met de 
wijkagent. 
Naast Mark als hoofdcoördinator 
zijn de bestuursleden van ’t Goor 
coördinatoren van Buurtpreventie 
samen met: Gerbrand, Cary en 
Klaas. Eenmaal per jaar praten we 
gezamenlijk met de wijkagent en 
de ambtenaar van de gemeente 
Geldrop. 
Wanneer het over andere 
zaken gaat neemt Leo of Ingrid 
contact op met de gemeente, de 
wethouders, de raadsleden of de 
ambtenaren. Dat heeft te maken 
met de aard van de zaak en we 
weten inmiddels de weg.
We zijn op die manier betrokken 
bij allerlei commissies en 
werkgroepen. Op de eerste 
plaats maken we deel uit van 
het Wijkoverleg Coevering 2000, 
waar we later uitvoeriger op 
ingaan. Verder doen we mee 
met de Dommeldalcommissie, 
Kasteelgesprekken met de 
burgemeester, een denktank bij 
het Waterplan, de commissie 
Wateroverlast. We bezoeken en 
spreken soms in bij de nieuwe 
Raadspleingesprekken in Hofdael, 
hebben een jaarlijks gesprek met 
B & W en participeren bij de 
politieke avonden in de Dreef.
Werk genoeg en we zijn 
voortdurend op zoek naar 
medebewoners met verschillende 
interesses, want wanneer er meer 
mensen zijn, kunnen we het werk 
ook beter verdelen.

>> Vervolg op pagina 18

20-jarig jubileum Bewonersvereniging 
’t Goor / Coevering West 
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ADVERTENTIE

Op de dinsdagavond van 20.00 uur 
tot 22.15 uur starten de Tarotlessen 
weer bij Monique van der klooster. 
Bel even voor verdere informatie: 040-
2853182. 

De spirituele Cursussen starten 
weer.

Elk van de cursussen die op de 
Woensdagen: gegeven worden, 
vergroot uw eigen intuïtieve en 
spirituele gaven. Ze geven u ook 
de mogelijkheid tot het stellen van 
vragen. We starten om 20.00 uur en 
stoppen om 22.15 uur. In principe is 
het elke woensdag avond les. 

september t/m 11 oktober 2006 
boodschappen van dromen symbolisme 
en begrijpen.
Kosten  € 60,= 

18 oktober t/m 11 november 
2006 
Basis hypnose –en voice dialoog 
te gebruiken in therapie en voor 
zelfontwikkeling.  Kosten: € 55,- 

22 november 2006 t/m 7 maart 
2007 
M.u.v. kerstdagen en de carnaval 
Intuïtieve ontwikkeling, in contact 
komen met gidsen en engelen
Kosten €135,- 

14 maart t/m 9 mei 2007 
Creatief en intuïtief leren tekenen. 
Het leren zien van boodschappen in 
tekeningen en schilderijen. 
Kosten: € 77,- 

16 mei t/m 27 juni 2007 
Sjamanisme en rituelen. Begrip van 
sjamanisme en rituelen. Het zelf leren 
maken en werken met rituelen. 
Kosten € 77,- 

Alle prijzen inclusief lesmateriaal, koffie, 
thee en ander lekkers... 

Monique van der Klooster, 
tel 040-2853182
www.moniquevanderklooster.nl

NIEUW
Nu te koop een spiritueel boek 
door Monique van der klooster. 
Nieuwsgierig? Zie de site voor meer 
informatie. 

(Een eventueel gesigneerd exemplaar 
te koop op praktijkadres). 
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Foto’s op Canvas

Mocht u een keer in de buurt van het 
Groen Koffiehuis zijn, dan raden wij 
u de expositie “Foto op Canvas” van 
Foto Cor aan. Deze expositie is te zien 
in de serre.

Foto’s afgedrukt op canvas en 
linnen zien er prachtig uit. Door de 
grote afmeting zijn ze zeer geschikt 
om aan de wand te hangen als 
herinnering. U kunt bij elke foto 
een passende lijst kiezen. Foto’s 
gedrukt op canvas of linnen zijn licht-
echt. Ze verkleuren niet in zonlicht.

In het Groen Koffiehuis kunt u een 
indruk krijgen hoe een foto op canvas 
er uit ziet. Een echte aanrader voor 
een mooie familie-foto, voor een foto 
van uw baby, of van opa en oma. Foto 
Cor is uw adres voor het maken van 
deze foto en het verder verwerken tot 
een prachtig sierraad aan de wand. 

Voor meer informatie of een 
prijsopgave kunt u contact 
opnemen met Foto Cor:
06-40018430 / www.foto-cor.nl

Expositie 
Schilderwerken
Op 14 en 15 oktober a.s. houdt de 
Geldropse Vrijetijds Schildersschool een 
expositie van de schilderwerken van de 
cursisten. Dit alles ter gelegenheid van 
het 2e lustrum van de school. Ja, u leest 
het goed, we bestaan al 10 jaar. 

Wij nodigen u van harte uit eens een 
kijkje te komen nemen naar de enorme 
grote variëteit van de kunstwerken die 
de cursisten gemaakt hebben. Misschien 
is dit ook wel dé gelegenheid om de 
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Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG
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In Memoriam 

Tijdens de vakantie van De Dreef 
is onze oud voorzitter Gerrit Snip 
overleden. 

Gerrit was een apart mens. Hij kon 
met veel mensen goed opschieten 
en wist hen te inspireren tot 
het doen van dingen die zijzelf 
dachten niet te kunnen. Ook 
konden de meningen wel eens 
botsen, maar nooit lang. Alleen 
een mop vertellen, dat was niets 
voor hem, de clou kwam meestal 
als eerste.
Onder zijn leiding kwamen de 
eerste beroepskrachten in de Dreef 
en groeide de Dreef uit tot wat het 
nu geworden is: Een wijkgebouw 
dat zowel overdag als ’s avonds 
open is voor allerlei activiteiten. 
In de harten van de mensen die 
met hem hebben samengewerkt 
zal hij nog lang als een prettig 
mens voortleven. Wij vinden het 
bijzonder jammer dat hij onze 
nieuwe Dreef niet meer kan mee 
maken, want onder zijn leiding zijn 
we ook al heel wat keer verhuisd.

Namens het bestuur, medewerkers 
en vrijwilligers wensen wij zijn 
vrouw, kinderen en kleinkinderen 
veel sterkte toe.

Zar Blok

stap te maken en u in te schrijven als 
lid van onze school. We hebben diverse 
dagdelen waar u op in kunt schrijven, 
verder zijn er allerlei mogelijkheden om 
u creativiteit tot uiting te brengen en 
dit alles onder leiding van een docent. 
Onze werklocatie is: Parallelweg 64 te 
Geldrop.

Komt u kijken en informeren op onze 
expositie in Wijkgebouw de Dreef 
op 14 en 15 oktober. U bent zowel 
zaterdag als zondag welkom vanaf 
11.00 tot 17.00 uur. 
Eventuele vragen kunt u richten aan : 
godelievevandijk@hotmail.com

Bekijk ruim 28.000 
foto’s van nieuws 

in, en over Geldrop 
op www. 

wijkbladcoevering.nl
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De Dreef is een begrip in Geldrop, het is 
de naam van het gebouw van stichting 
Welzijn Coevering. In de jaren 70 de 
grootste wijk van Geldrop. Al jaar en 
dag van af 1974 tot en met nu, is er 
van alles georganiseerd voor en door 
jongeren zelf.

In die tijd werkten we met 
160 vrijwilligers, we ver-
zorgden disco-avon-
den met en zonder 
alcohol, Disjocky-
cursussen en 
p raa tavonden 
met genodigden 
over seks, drugs 
en alcohol. Drop-
pings, filmavon-
den op 16 mm en 
ook filmmarathons 
de gehele nacht door 
met ‘s morgens een grie-
zel ontbijt, zomerkampen op 
de boerderijen, avonddroppings met 
na afloop erwtensoep, wij hadden de 
eerste meidengroepen, en vrijdagsmid-
dag kwamen de Strabrecht- leerlingen 
na een drukke schoolweek gezellig bij 
elkaar.

Daar al jaar en dag gevraagd wordt om 
een reünie te organiseren, zijn een aan-
tal oud Dreefgangers, 

die vorig jaar het geslaagde feest van het 
Ankerreünie organiseerden, bij elkaar 
gekomen, en hebben nu al menig maal 
bij elkaar gezeten. Het plan is zo goed 
als rond en iedereen is enthousiast.

Er is op deze avond een goed 
orkest en dat is ook een 

oude Dreefganger, 
de groep draagt 
de naam SMASH. 
Verder zijn er div. 
Disjockey’s, die 
muziek van die 
tijd tot en met nu 
ten gehoren zullen 
brengen, en bij de 

entree krijgt u 4 con-
sumptiebonnen, als  

10.00 is gestort. Flyers, 
die rond gedeeld worden, 

kunnen worden ingeleverd bij 
cafetaria de Coevering. Kom ook en 

maak er een gezellige winteravond van.

Wanneer
Zaterdag 28 Oktober 2006
Aanvang 20.00 uur
In de nieuwe Dreef 

entree € 10,00 (inclusief 4 consump-
ties “bier/fris” of 2 consumpties “wijn 
/mixdranken” ) en orkest Smash.
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Antwoordstrook

Naam: ....................................................................................................................

Adres:.....................................................................................................................

Komen met ................. Personen

Email.......................................................................................................................

Deze bon voor 15 september 2006 inleveren bij Cafetaria de Coevering.
Of stuur een mail naar r.bijsterveld4@chello.nl Wij verzoeken u vriendelijk deze  
10,00 over te maken op Rek.nr.120544474 tnv.:K.T.M. Van de Broek te Geldrop.
Wel uw naam, adres +tel. nr. en email goed vermelden.

Reünie Dreef 28 oktober 2006

✁

Mabon
Mabon is het feest van de oogst en het 
afscheid van de zomer en wordt gevierd op 
21 september. Dag en nacht zijn even lang 
en de zomerkoning geeft zijn regering over 
aan de winterkoning.
Op het land is het laatste graan geoogst 
en van de laatste schoof wordt ‘De rieten 
man’ gemaakt en het graan ervan wordt 
geofferd aan Jan Gerstekorrel, de eeuwige 
geest van het veld.
Mabon is oorspronkelijk het feest van het 
´Heilige Kind’ Mabon ap Modron, dat in deze 
tijd teruggaat naar het Land van Elphame (ik 
kon niet achterhalen wat dit precies is). En 
op de aarde gaat de tijd van het Licht over 
naar de tijd van de Duisternis. Het wordt 
ook wel gezien als een symbolische sterven 
om weer een nieuwe geboorte te beleven 
op 21 december met de winterequanox, als 
de dagen weer gaan lengen.

De christelijke kerk heeft dit feest 
geconfisqueerd en het betiteld als de 
feestdag van St.- Michaël - en alle andere 
engelen - op oorspronkelijk 25 september 
later is dit 29 september geworden. 
Doordat men er niet onderuit kon dat 
Mabon en alle ander ‘Heidense’ feestdagen 
steeds weer gevierd werden is het nu zo dat 
we nog steeds allerlei heidense feestdagen 
vieren in een christelijk jasje. Denk o.a. aan 
Pasen, Allerheiligen en Kerstmis. Dit zijn de 
belangrijkste dagen die in deze moderne 
tijd zijn overgebleven. In andere landen 
zijn er meer dagen die nog steeds worden 
gevierd; half heidens en half christelijk. Kijk 
vooral naar de landen rond de Middellandse 
zee en Oost-Europa.

Ik heb deze stukjes over de ‘oude’ feestdagen 
geschreven om u duidelijk te maken waar 
de ‘onze’ hun oorsprong hebben.

Zelfs in onze moderne tijd worden er 
nog ‘gedenkdagen’ bij verzonnen. Zoals 
Valentijnsdag, Moeder- en Vaderdag, 
secretaressedag en allerlei dagen om zelfs 
ziektes en de lijders ervan te herdenken. 
En dan heb ik het nog niet eens over de 
oorlogen die ons hebben geteisterd en 
teisteren. We blijven behoefte houden 
om de diverse zaken te blijven herinneren 
en herdenken. Waarom dan niet de 
oorspronkelijke feesten en zaken die in de 
voorchristelijke tijd belangrijk waren en nu 
ook nog steeds ‘spelen’?

U kunt wel zeggen dat ik – en met mij ook 
anderen – aan afgoderij doen, maar al 
die ‘Heiligen’ dan? Dat zijn er talloze meer 
dan al die andere ‘Natuurgoden’. En er 
komen er steeds nog bij. Kunt u het nog 
bijhouden?

Irma
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88
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De afvalwijzer

In de Coevering wordt elke 
maand door vrijwilligers 
zwerfvuil opgehaald. Het 
overzicht voor juni/juli ziet 
er als volgt uit:

Juni 35 zakken
Juli  33 zakken.
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>> vervolg van pagina 12

Wijkoverleg Coevering 2000
De voorzitters van de verschillende 
bewoners- en/of huurdersverenigin-
gen van de Coevering komen maan-
delijks bij elkaar in de Dreef in het 
Wijkoverleg en wisselen alle vragen, 
problemen of situaties met elkaar 
uit. Door samen te overleggen verte-
genwoordigen we een groter aantal 
bewoners uit de Coevering en heb-
ben daardoor meer overwicht. Elke 
maand is de voorzitter van een der 
deelnemende groepen de voorzitter 
van het wijkoverleg. Gezamenlijk 
schrijven we in allerlei kwesties brie-
ven en we hebben gesprekken met 
de gemeente en de diverse instanties. 
Zoals gezegd proberen we eenmaal 
per jaar een gesprek te hebben met 
het college van B & W. 

Waar hebben we het over?
Met het Wijkoverleg overleggen 
we over van alles wat in de wijk 
Coevering van belang is. Over de 
wegenstructuur in de regio, maar 
ook op plaatselijk niveau over de 
drempels met de fietsdoorgangen 
en de opritjes voor rolstoelen, die 
allemaal verkeerd gemaakt zijn. De 
problemen met Diftar, de revitalisering 
van het winkelcentrum Coevering, de 
hangplekken en de onveilige situaties 
in de wijk. Juist in het Wijkoverleg 
kunnen we de zaken van ons eigen 
wijkje in groter verband brengen. 
Aandacht is er voor de geluidswal 
langs de A67, de wateroverlast, 
de situatie van de speeltuintjes, de 
hondenuitlaatroutes 

enzovoort enzovoort. 
In de hevige strijd rond het Bose-
project heeft vooral ’t Goor zich sterk 
gemaakt voor een tunnel. Nog steeds 
is daar het laatste woord niet over 
gesproken.

Maar nu is er feest
Op zaterdag 2 september vieren 
we het twintigjarig bestaan met de 
bewoners van de Adelaartlaan en de 
Waleweinlaan.
We beginnen met een kinderrommel-
markt waar ook spullen geruild kunnen 
worden. Daarna is er voor de jeugd een 
springkussen en er komt een clown, die 
een circusact met de kinderen voorbe-
reidt.
Dan rukt de brandweer uit met een 
brandweerwagen en de jeugd mag 
meedoen met een spuitspel en kan op 
de foto verkleed in een echt brandweer-
pak. Om dit alles veilig te laten verlopen 
zetten we de Waleweinlaan tijdelijk af. 
Manege Meulendijks stelt twee pony’s 
beschikbaar, waarop de kinderen een 
stukje mogen rijden door de wijk. 
Op het einde van de middag is er het 
circusoptreden van de kinderen voor 
de ouders en voor de speciale gasten. 
Onder hen wethouder Maasakkers, die 
B&W vertegenwoordigt, oud-bestuursle-
den en leden van het Wijkoverleg Coe-
vering 2000. Daarna is er een barbecue 
voor de bewoners en een jeu de boules-
toernooi. Met muziek en dans ronden 
we dan het feest in de kleine uurtjes af.
Wanneer de uitgave van het Wijkblad in 
de brievenbus valt is dat feest voorbij. 
We hopen dat het droog was en een 
leuk feest is geworden.

Dank
In twintig jaar is er veel gebeurd, 
overleg en spanningen, resultaten 
en teleurstellingen. Toch is het goed 
geweest en we willen iedereen 
bedanken die in de loop van de jaren 
het werk van ’t Goor hebben mogelijk 
gemaakt. De bestuursleden en de leden 
voor hun inbreng, het Wijkoverleg 
voor de goede samenwerking en de 
gemeente en B&W die in ieder geval 
naar ons wilden luisteren. 
Er is echter nog veel te doen en daarom 
gaan we met optimisme en voortvarend 
verder in de komende tijd.
Dat het meestal een kwestie van lange 
adem is blijkt wel uit een bijzonder 
bericht uit het jaar 1986.
In dat jaar kwam een ontwerpnota uit 
van Rijkswaterstraat waarin gedacht 
werd aan een splitsing van het verkeer 
op de Randweg van Eindhoven in 
regionaal en doorgaand verkeer. Dit 
jaar, twintig jaar later beginnen de 
eerste werkzaamheden………

Leo Le Large, voorzitter ’t Goor / 
Coevering West.

Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

KENT U ONS SPAARSYSTEEM AL?

SPAREN VOOR EEN VIJFDE STAATSLOT MET DAARBIJ DE KANS 
OM UW AANKOPEN RUIMSCHOOTS TERUG TE WINNEN, LEUK 
EN GEMAKKELIJK BIJ PRIMERA COEVERING.
Bij aankoop van € 5,= krijgt u van ons een spaarzegel ( muv. 
diensten en loterijen ) een volle kaart geeft recht op een vijfde 
staatslot.
TEGEN INLEVERING VAN DEZE ADVERTENTIE KRIJGT U 
TIJDELIJK DUBBELE ZEGELS!

Actie loopt tot 1 oktober 2006

Weer zo’n leuke actie van uw gemakswinkel Primera Coevering.

✁

Dreef activiteiten 
Gevraagd hobbyisten

In de leeftijd vanaf groep 5 tot en met 
groep 8. Jongens en/of meisjes die zin 
hebben om met ons mee te hobbyen 
cq knutselen, elke maandag, van 18.30 
uur tot 20.00 uur.

We gaan onze hobby-club starten 
op 16 oktober

Jullie kunnen zich melden bij Theo 
Donkers, telefoon 2857151 of bij Bert 
Sleutjes, telefoon 2852748. Natuurlijk 
mag je hun ook bellen om inlichtingen 
te vragen.

Diddl–beurs

Heb je zin om te knutselen, ruilen of 
gewoon mee te kletsen met mede 
diddl-liefhebbers? Dan ben je van harte 
welkom op 25 oktober van 14.00 tot 
16.00 uur.
De kosten zijn € 1,-

Breng gerust vriendjes of vriendinnetjes 
mee!
Tot diddles !

Groetjes en hopelijk tot snel !!!!!
Vrijwilligers wijkcentrum de Dreef
Willem Barentszweg 69, Geldrop
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Geschiedenis van  
de wijkgebouwen

Dreef 1
Locatie: Mackenziestraat (langs het 
laantje naar de boerderij).
Gebouwd: 1973 (vanaf 1975 naast 
Dreef 2 gebruikt voor activiteiten.
Oppervlakte: <300 m2
Gesloopt: 1978 door een brandoefen-
ing van de brandweer.

Dreef 2:
Locatie: Abel Tasmanstraat 56.
Gebouwd: 1975.
Oppervlakte: 300 m2.
Gesloopt: 30 augustus 1981 door een 
brand.

De sloep:
Locatie: Vespuccistraat 3, Noodlokalen 
gelegen langs t Anker.
Oppervlakte: veel te klein voor alle 
activiteiten.
Van: augustus 1981. 
Tot: augustus 1983.

Dreef 3:
Locatie: Op plaats Op het Evenemen-
tenplein tegen de hoogbouw van de 
Marco Polostraat (in die tijd een kaal 
veld).
Gebouwd: 1983.
Gesloopt: Augustus 1986.

Nood Dreef: 
Locatie: een aantal leegstaande loka-
len van ’t Anker en een danslokaal in de  
Hoeksteen.
Oppervlakte: veel te klein voor alle 
activiteiten.
Van: september 1986.
Tot: september 1987.

Dreef 4:
Locatie: Winkelcentrum Coevering 33.
Voordien werd het gebouw gebruikt 
door de parochie St. Jozef/Coevering  
als kerk (Hart van de Coevering).
Oppervlakte:  756 m2
Van: september 1987.
Gesloopt: oktober/november 2006.

Dreef 5:
Locatie: Willem Barentszweg 69.
Voordien werd het gebouw door de 
parochie St. Jozef/Coevering als Petrus  
en Paulus kerk.
Oppervlakte: ongeveer 750 m2.
Van: september 2006.
Tot:….?

1

2

3

4

5
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Colofon

Inleveren kopij Wijkblad Coevering 
uiterlijk maandag 2 oktober

Het Wijkblad Coevering is een uitgave 
van Stichting Wijkcentrum Coevering 
en verschijnt 10 maal per jaar in een 
oplage van 3000 stuks huis aan huis 
in de Geldropse wijk Coevering.

Redactieadres:

  Wijkcentrum De Dreef, 
  WC Coevering 33,
  5665 GA Geldrop
  Tel. 040-285 68 44
  Fax: 040-285 19 82
  e-mail: wijkbladcoevering@hetnet.nl.
  web: www.wijkbladcoevering.nl

Redactie:

 Rob Biesters, Peter Coolen, 
 Cor van Dee, Elwin Nieuwenhuis, 
 Zar Blok, Merijn van Wanrooij,    
 Marijke Kieft, Irma Lemette,   
 Ans van Vlijmen, Dennis  
 Biesters, Elwin van Nieuwenhuis  
 en Flierefluiter. 
Fotografie:

 Rob Biesters, 
 Cor van Dee (06-40018430) 
Correctie:

 Annete Alers
 Coen Hendrikse
Lay-out:

 GrafiServe/Sil van Gerwen
Druk:

 Vane Druk v.o.f. Helmond
Verspreiding:

 Bert Sleutjes
Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten  in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

En dat noemde ze vakantie. Wel 
vergeet dat maar! ’t Was wel gezellig 
hoor iedereen thuis en hartstikke mooi 
weer, maar het weer werd zo mooi 
dat mijn wandelingen korter werden. 
’t Schema werd zelfs aangepast en ook 
de Dommel gedroeg zich ernaar. Kon 
ik eerst nog koppie onder nu werden 
alleen mijn poten nat. Geloof het of niet 
zelfs de katten waren rustig, zodat 

          
ik heel wat beweging te kort kwam. 
Gelukkig hadden mijn bazen hier wat 
opgevonden, ze nodigden een of 
ander onderdeurtje uit om 3 nachtjes 
te komen slapen. Geweldig is dat, zo’n 
ondermaats deurtje met een geschoren 
lijfje en een pluimstaart. Constant moest 
ik er achteraan lopen om hem in de 
gaten te houden, want je weet maar 
nooit. Soms begon dat beest tegen 
mij te grommen, raar hè? Ik snuffelde 
alleen maar aan z’n kont, je moet toch 
weten wat voor hond er rond loopt. 
Soms konden we samen rustig liggen, 
maar wel zo dat ik hem in de gaten kon 
houden. Heel vaak kreeg ik op mijn kop 
omdat ik zijn voerbakje niet met rust kon 
laten. Met dat mooie weer mag je de 

 
brokjes toch niet te lang laten wachten 
om op gegeten te worden? En tijdens 
het avondeten was er een wereld van 
verschil, hij kreeg vlees uit een bakkie 
en arme ik brokken. Was ik maar niet 
zo groot wie weet wat ik dan kreeg. 
En ’s nachts… een ramp! Dat mormeltje 
moest mee naar boven, mee naar mijn 
boudoir. Gaat ie toch zomaar op mijn 
hondenkussen liggen en moest ik op 
het “koude” zeil slapen. Brutaal hè.  
Maar aan alles komt een eind, ook aan 
deze onrustige periode van 3 dagen en 
dan… als het wat koeler is en de katten 
weer wat actiever zijn, dan begint het 
drukke leven weer.

Zar Blok

Horen, zien, niet luisteren (37)

Dit zal zo’n beetje het laatste bouwjour-
naal worden, want als ik dit schrijf op 30 
augustus, dan wordt over twee dagen de 
hele zaak opgeleverd.
En zoals altijd met zo’n grote verbouwing 
op het laatste moment moeten nog din-
gen veranderd worden, of is er niet vol-
doende materiaal aanwezig. 
Bijvoorbeeld: van de parketvloer komen 
we een aantal vierkante meters tekort. Dat 
spul moet helemaal uit Vietnam komen, 
dus is die vloer voorlopig nog niet klaar.
De bar in de grote zaal is vrijwel klaar en 
wacht op de komst van de brouwer, om er 
apparatuur in te plaatsen. Ook de geluids-
man is druk doende met het opbouwen.
De elektriciteit is klaar (we hebben licht 
!!!!!!). De deuren worden afgehangen, de 
kasten worden geplaatst, kortom het be-
gint er echt op te lijken.

In de week van 4 tot 9 september, kwam 
onze eigen (vrijwillige) schoonmaak-
ploeg zijn opwachting maken en werd 
er geschrobd en gepoetst voorafgaande 
de verhuizing. Veel is er de laatste tijd 
al opgeruimd en staat klaar voor “Haïti”, 
of krijgt een andere bestemming. Het 
meubilair wordt geheel vernieuwd en is 
aangepast aan de moderne uitstraling 
van het gebouw.

Nog even en dan op vrijdag 22 septem-
ber zal de offi ciële opening plaatsvinden, 
en in het weekend dat daar op volgt staat 
het gebouw open voor de mensen uit de 
wijk. En U zult zien, we krijgen een wijk-
centrum waar we als wijk met recht trots 
op kunnen zijn.

Willem de Vries

Bouwjournaal van de Nieuwe Dreef (6)


